



NATIONAL CAPITAL COMMISSION
COMMISSION DE LA CAPITALE NATIONALE

TENDER ADDENDUM

**RFSO for Professional Services in
Smart Building Technologies**

NCC Tender No.: MA063

June 29, 2023

Page 1 of 1

ADDENDUM No. 5

The following shall be read in conjunction with and shall form an integral part of the Tender / Proposal and Contract Documents:

The closing date of this RFSO has been postponed until July 20, 2023 at 3pm EST.

Q1. Regarding the Mandatory requirement of hosting the cloud data within Canada, to further clarify and confirm if there is any appetite to consider hosting the cloud data outside of Canada?

A1. Hosting of all associated data is required to be within Canada.

All other terms and conditions remain the same.

ADDENDA À LA SOUMISSION

**DOAC pour services professionnels en
technologies de bâtiments intelligents**

No. de soumission de la CCN: MA063

Le 29 juin 2023

Page 1 de 1

ADDENDA no. 5

Ce qui suit doit être interprété comme faisant partie intégrante de la proposition/appel d'offres et des documents relatifs au contrat :

La date de clôture de cette DOAC a été prolongée jusqu'au 20 juillet 2023 à 15h00 HNE.

Q1. En ce qui concerne l'obligation d'héberger les données de services infonuagiques au Canada, est-il possible d'envisager d'héberger les données de services infonuagiques en dehors du Canada ?

R1. L'hébergement de toutes les données associées doit se faire au Canada.

Tous les autres termes et conditions demeurent les mêmes.

Micheline Al-Koutsi
Senior Contract Officer / Agente principale de contrats
Procurement Services / Services de l'approvisionnement
Corporate Services Branch / Direction des services généraux